
JEGYZİKÖNYV 
 
 
 
Készült a Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testületének 2009. augusztus 5-én  
de. 8 órakor megtartott – rendkívüli – ülésérıl. 
 
 
Jelen voltak: Képviselı-testület tagjai a jelenléti ív szerint 
  Vincze András címzetes fıjegyzı 
  Baloghné Kiss Judit közgazd.ir.vez. 
  Kovács Tamás hatósági ir.vez.h. 
  Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati referens 
  Derzsiné Vass Irén mőszaki fıtan. 
  Kissné Bereczki Judit jkv.vez. 
 
 
 
Béres László köszöntötte a megjelenteket, az ülést megnyitotta. A jelenléti ív alapján megállapította, 
hogy Alföldi-Lakatos Gábor, Baji Mária, Csonka István, Kiss Sándor képviselık nincsenek jelen, az 
ülés határozatképes (14 szavazó). Jegyzıkönyv-hitelesítınek Vargáné Sırés Ilonát kérte fel, mellyel a 
képviselı-testület 13 igen szavazat és 1 tartózkodás mellett – határozathozatal nélkül – egyetértett.  
A rendkívüli ülés összehívását az önkormányzati utak fejlesztésére kiírt, szeptember 30-ai beadási 
határidejő pályázat benyújtásához szükséges soron kívüli intézkedést igénylı döntések meghozatalával 
indokolta. A meghívóban foglalt napirendi pontokon kívül javasolta megtárgyalni 
- a 2009. évi költségvetési rendelet módosítására vonatkozó rendelettervezetet, mert annak adatait 

szerepeltetni kell a MÁK-hoz benyújtott féléves beszámolóban, illetve  
- a 174/2008.(IX.18.)HÖ. sz. határozatnak – az ÁFA-törvény változása miatti – módosítását, mert a 

Bercsényi utca Dorogiás – Radnóti u. közötti szakaszán szilárd útburkolat kiépítés és csapadékvíz 
elvezetés beruházás közbeszerzési eljárásának lefolytatására, a bonyolítói feladatok ellátására a 
NÍVÓ CLEAN Bt-vel kötött bonyolítói szerzıdés összege a fenti ok miatt változik. 

Mivel észrevétel nem volt, az ismertetett napirendet szavazásra bocsátotta, melyet a képviselı-testület 
14 igen szavazat mellett – határozathozatal nélkül – elfogadott az alábbiak szerint: 
 
1./ ÉAOP. keretében Önkormányzati utak fejlesztésére benyújtandó pályázathoz szükséges 

engedélyes tervek elkészítésére tervezıi megbízás 
 Elıadó: Béres László polgármester, Deme Nagyné Olajos Andrea pályázati referens 
 

2./ A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások helyi szabályairól szóló önkormányzati 
rendelet módosítása 

 Elıadó: Béres László polgármester, Bezzegné Csákó Katalin SZCSEB eln. 
           Kovács Tamás hat.ir.v.h. 
 
3./ A város 2009. évi költségvetésérıl szóló rendelet módosítása 
 Elıadó: Béres László polgármester, Ölveti Lászlóné PB. eln, Baloghné Kiss Judit közg.ir.v. 
 
4./ 174/2008.(IV.18.)HÖ. sz. határozat módosítása az ÁFA-törvény változása miatt 
 Elıadó: Baloghné Kiss Judit közg.ir.v. 
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1./ ÉAOP. keretében Önkormányzati utak fejlesztésére benyújtandó 
pályázathoz szükséges engedélyes tervek elkészítésére tervezıi megbízás 

 Elıadó: Béres László polgármester, Deme Nagyné Olajos Andrea 
pályázati referens 

 (elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Béres László elmondta, pályázatot szeretnének benyújtani az önkormányzati utak fejlesztésére és EU-
s támogatással folytatni a Béke útja felújítását a Nyíl utcától a bocskaikerti lejáróig. 
 
Fekete István tájékoztatása szerint a GVB megtárgyalta az elıterjesztést és a határozati javaslatban 
foglaltakat támogatta, azt a képviselı-testület felé elfogadásra javasolta. 
 
Gyırfi Sándor szerint a tervezıi díj sok, amennyiben a meglévı tervek érvényesítésére vonatkozik, új 
tervek elkészítése esetén viszont kevés, nem beszélve arról, hogy megint csak egy rövid szakaszt érint. 
 
Béres László rámutatott, hogy egy 2 km-es szakaszról van szó, a helységnév tábláig meglévı tervek 
korszerőségi felülvizsgálatát kell elvégezni, illetve onnan az új 4. sz. fıúti leágazásig új engedélyes 
tervet készíteni. A tervezıvel történt tárgyalások, alkudozások során sikerült az induló 3,5 millió Ft 
+ÁFA összeget 2,9 millió Ft+ÁFA összegre csökkenteni. 
 
Bozsányi Ferenc mindig örömmel fogadja és támogatja az útépítési pályázatokat, így ezt is. Szóvá 
tette azonban, hogy a most terítéken lévı téma megtárgyalására kevés egy ötperces bizottsági ülés. 
Megértette, hogy voltak alkudozások a tervezıvel, de nekik nagyon kevés a lehetıségük a szakmai 
egyeztetésre, tájékozódásra, pedig a lakosság sok esetben ıket keresi meg kérdésekkel, panaszokkal. 
Véleménye szerint a Béke utca most folyó felújításának tervezıje sem volt elég körültekintı, ami miatt 
az önkormányzatnak többletköltsége merül fel. A kivitelezés során is elég sok kifogásolható dolgot 
tapasztalnak, pl. a Kazinczy utcai szerviz úton a padkára, a gazos főre rátöltötték az agyagos homokot, 
ami magasabban is van mint az útburkolat; a parkot a munkagépek tönkretették, kérdés, ki fogja azt is 
helyreállítani, stb. Az árat tekintve – figyelembe véve a szerzıi jogot is – nehéz megmondani, hogy ez 
sok vagy kevés, ı általában el szokta fogadni a bizottsági véleményt. 
 
Alföldi-Lakatos Gábor megérkezett, bekapcsolódott a képviselı-testület munkájába. (15 szavazó) 
 
Gyırfi Sándor továbbra is azon meditált, hogy az ár sok vagy kevés. Megkérdezte, mit takar a szerzıi 
jog? 
 
Béres László rámutatott, abból kifolyólag van a tervezıknek szerzıi joguk, hogy a 2003-as tervet ık 
készítették. Megismételte, hogy 3,5 millió forintról alkudták le az árat 2,9 millióra, de ha túl sokat 
tépelıdnek ezen, lemaradnak a pályázat beadási határidejérıl. 
 
Sipos Sándor megkérdezte, hogy a lakott területen kívül milyen csapadékvíz-elvezetı rendszert 
terveznek ennyi pénzért, mert a belterületi részre tudomása szerint meg vannak a tervek. 
 
Béres László úgy emlékezett, hogy ennek a tervezési díja 400 Ft/fm. A tervezınek a lakott területre az 
uniós pályázathoz elkészült tervet kell összefésülnie a külterületre készítendı tervvel úgy, hogy a kül- 
és belterületrıl érkezı csapadékvizet egyaránt be tudja fogadni a rendszer. Ami a Béke utcán jelenleg 
folyó munkálatokat illeti, minden képviselıt meghívnak a mőszaki átadásra, ahol elmondhatják illetve 
érvényesíthetik saját illetve a lakosságtól hozzájuk érkezett észrevételeket. 
 
Komor Sándor szerint az ár tekintetében relatív, hogy mi sok és mi kevés. Jelenleg a belterületi utak 
tervezésének piaci értéke 1,5 millió forint/km. Ha ezt 2 km-es szakaszra vonatkoztatják, valóban kicsit 
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soknak tőnik a vállalási ár, ami akkor lenne reális, ha benne lenne a csapadékvíz elvezetés díja is.  
A Béke utca jelenleg folyó felújításával kapcsolatban arra biztatott, hogy az észrevételekkel ne várják 
meg a mőszaki átadást, hanem tegyék meg menet közben, s azokat azonnal orvosolják. Példaként 
hozta fel, hogy egy lakossági észrevétel alapján leegyeztették a kivitelezıvel és becsatlakoztatják a 
Rhénes utcából érkezı csapadékvizet a most épülı csatornába, de ezen kívül számos más jelzés is volt. 
 
Bozsányi Ferenc megragadva az alkalmat jelezte, hogy a Kazinczy utcai aszfalt burkolat több helyen 
töredezik, megsüllyed a nagy gépek közlekedése miatt. A közlekedési lámpás forgalomirányításnál is 
adódnak problémák, mert a felhajtó utakról sokszor a piros jelzés ellenére szembejövı autókkal 
találhatják szembe magukat a zöldjelzést kapó jármővezetık. 
 
Sipos Sándor szerint sem a mőszaki átadáson, hanem menet közben kell orvosolni a felmerülı 
problémákat. Pl. a két tápbolt bejárójánál olyan nagy a szintkülönbség, hogy a személyautók 
fennakadnak. 
 
Béres László emlékeztetett, hogy a közelmúltban meghívták a képviselı-testület tagjait a kivitelezı 
cég vezetıjével tartott egyeztetésre, hogy a felmerülı problémákat közvetlenül vele beszélhessék meg. 
Erre összesen négyen jöttek el. 
 
Bozsányi Ferenc szerint a kivitelezınek nem a képviselı-testület jelzéseire kell várnia, hanem eleve 
szakszerően és fegyelmezetten kell szerveznie a munkát. Ilyen kivitelezési díj mellett erre számított, 
de nem ezt tapasztalta. A mőszaki átadási jegyzıkönyvben pedig várhatóan semmilyen probléma sem 
fog szerepelni, mert uniós pályázatnál nincs lehetıség hiánypótlásra. 
 
Rostás Zsigmond igazat adott az elıtte szólónak. Rámutatott, hogy a beruházás mőszaki ellenırének 
lenne kötelessége a folyamatban lévı munkákat ellenırizni és a felmerülı problémák megoldása 
ügyében eljárni, s menetközben tájékoztatni a képviselı-testületet a munkálatok állásáról.  
A munkavégzés tempóját is nagyon lassúnak ítélte, a beruházást már rég be kellett volna fejezni, s a 
szakszerőség terén is vannak hiányosságok. 
 
Gyırfi Sándor – ha már az észrevételeknél tartanak – javasolta a Rhénes utcai lejáró kiszélesítését, 
mert ott a sövénytıl nem lehet kilátni, a Vértanúk utcánál pedig a szegélyt be kellene vinni egészen a 
gyalogjárdáig, hogy ne kelljen kanyarogni a lehajtó jármőnek illetve a kihajtó autóbusznak. Tehát a 
célszerőséget kellene figyelembe venni. 
 
Béres László kérte, térjenek vissza az eredeti témához, a Béke utca további szakaszának tervezéséhez, 
akinek pedig a jelenleg folyó beruházással kapcsolatosan észrevétele van, tegye meg a mőszaki 
ellenırzést végzı cég képviselıje felé, aki tolmácsolni fogja a kivitelezı felé. 
 
Fekete Lászlóné megkérdezte, ki a beruházás mőszaki ellenıre, mert sajnos nem emlékezett rá. 
 
Béres László elmondta, hogy a mőszaki ellenırzési munkát a KÖZTERV Kft. nyerte el, akinek a 
helyszíni képviselıje Baranyai Richárd, de a problémákkal elsısorban a cég vezetıjét Komor Sándort 
kell megkeresni. 
 
Fekete Istvánban felmerült a kérdés, hogy a Komor Sándor által említett tervezési díjak piaci 
értékéhez viszonyítottan miért is kerül ennyibe a tervezés, amikor nem az egészet kell újratervezni, 
részben a meglévı tervet kell felülvizsgálni. 
 
Béres László rámutatott, ha a tervezık lemondanak a szerzıi jogról, akkor közbeszerzési eljárást kell 
lefolytatni, melyet követıen lehet, hogy még ettıl is többet kell kifizetniük a tervekért, nem beszélve a 
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szeptember 30-as határidırıl, amit ha elmulasztanak, az útépítésbıl nem lesz semmi. Szerinte az a 
legfontosabb, hogy a pályázatot be tudják adni, s ha nyernek, a tervezıi díj 85 %-át tulajdonképpen 
visszakapja az önkormányzat. 
 
Komor Sándor is soknak tartotta a tervezıi díjat, de ettıl függetlenül támogatta a határozati javaslat 
elfogadását, mert engedélyes terv nélkül nem lehet pályázni.  
 
Béres László megismételte, a pályázatot mindenképpen be kell nyújtani, mert évente 5 millió forintot 
fordítanak ennek az útszakasznak a kátyúzására, aminek a tél elmúltával nincs látatja, tehát ez az 
igazán kidobott pénz. 
 
Gyırfi Sándor megkérdezte, hogy a külterületi szakasz ezzel megszélesedne, vagy csak új burkolatot 
kapna? 
 
Béres László elmondta, megszélesedne az út, új burkolatot kapna és megoldanák a vízelvezetést. 
 
Rostás Zsigmond megkérdezte, mi annak a valóságtartalma, hogy tavaly az önkormányzat támogatást 
nyerhetett volna a teljes út felújítására – ha nem csak egy szakaszára pályázott volna -, mert kevés 
pályázatot adtak be és kimaradt a pénz? 
 
Béres László rámutatott, ez szemen szedett hazugság, vagy szándékos félrevezetés. Hajdú-Bihar 
megyében tavaly ugyanis összesen 800 millió forintra lehetett pályázni, s az elızetes politikai 
egyeztetések során azt tanácsolták, hogy Hajdúhadház 100 millió forint körüli összegre pályázzon, 
mert ettıl többet nem fognak tudni adni, annyira kevés a pénz. Végül 120 millió forint körüli összegre 
pályázott a város, amit meg is kaptak, de nem volt mindenki ilyen szerencsés, hiszen sokan semmilyen 
támogatásban sem részesültek.  
A vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot, melyet 
 
a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
 

192/2009.(VIII.05.)HÖ. sz. határozat 
 

A Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta az Észak-
Alföldi Operatív Program keretében Önkormányzati utak fejlesztésére benyújtandó 
pályázathoz szükséges engedélyes tervekre vonatkozóan a tervezıi árajánlatokat és az 
alábbiak szerint határozott: 
 
Szerzıdést köt  
 
- a Metainvest Kft (4029 Debrecen Dobozi u. 7.sz) 0+000 km szelvénytıl 1+910 km 

szelvény között útszakasz építési engedélyes tervdokumentációjának korszerőségi 
felülvizsgálatárá illetve módosítására, valmint a szükséges hatósági engedélyek 
beszerzésére 2.900.000 Ft +Áfa összegben 

 
- Lovas Péter tervezıvel (4025 Debrecen, Szív u. 10.sz) 764.000+ Áfa összegben 

0+000 km szelvénytıl 1+910 km szelvény között útszakasz csapadék csatorna 
tervkonstrukciójára az útburkolat szélesítéssel összhangban történı tervezésére, 
illetve a szükséges hatósági engedélyek beszerzésére. 
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A fedezetet az önkormányzat 2009. évi felhalmozási tartalék keret terhére biztosítja, azt 
a költségvetési rendeleten át kell vezetni. 

 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Béres László polgármester 

 
 

2./ A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások helyi 
szabályairól szóló önkormányzati rendelet módosítása 

 Elıadó: Béres László polgármester, Bezzegné Csákó Katalin 
SZCSEB eln., Kovács Tamás hat.ir.v.h. 

 (rendelettervezet a jkv-höz mellékelve) 
 
Bezzegné Csákó Katalin röviden ismertette az elıterjesztést és a SZCSEB támogató véleménye 
alapján a rendelettervezetet elfogadásra javasolta. 
 
Béres László – mivel kérdés, észrevétel nem volt – szavazásra bocsátotta a rendelettervezetet, melyet 
 
a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett elfogadott és megalkotta Hajdúhadház Városi 
Önkormányzat képviselı-testületének 12/2009.(VIII.05.) sz. rendeletét a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. által szabályozott pénzbeli és természetben nyújtott 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló Hajdúhadház Városi Önkormányzat Képviselı-testületének 
6/2009.(III.31.) sz. rendelete módosításáról. (Rendelet a jkv-höz mellékelve.) 
(tárgykód: L3) 
 

Hajdúhadház Város Önkormányzat Képviselı-testületének  
12/2009.(VIII.05.) sz. rendelete 

A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. tv. által szabályozott pénzbeli 
és természetben nyújtott szociális ellátások helyi szabályairól szóló Hajdúhadház Városi 

Önkormányzat Képviselı-testületének 6/2009.(III.31.) sz. rendelete módosításáról 
 

Hajdúhadház Város Önkormányzatának Képviselı-testülete (továbbiakban: Önkormányzat) 
„A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról” szóló 1993. évi III. törvény (továbbiakban: 
Sztv.) 92. § (1) és (2) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a személyes gondoskodást 
nyújtó szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendeletét (továbbiakban: rendelet) az 
alábbiak szerint módosítja:  
 

1. § 
 

A rendelet 3 sz. melléklete helyébe e rendelet 3 sz. melléklete lép. 
 

    2. § 
 

Ez a rendelet 2009. július l-én lép hatályba. 
 
Hajdúhadház, 2009. augusztus 5. 
 
           Vincze András       Béres László 
         címzetes fıjegyzı       polgármester 
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Záradék: 
Kihirdetve, a Polgármesteri Hivatal hirdetıtábláján kifüggesztve. 
Hajdúhadház, 2009. augusztus 5. 
 
Vincze András 
címzetes fıjegyzı 

 
 
 

12/2009.(VIII.05.) sz. rendelet 
 
3. sz. melléklete 
 
1. Étkeztetés szociális alapszolgáltatás 

 
  Hajdúhadházi Mikrotérségi Szociális Gondozási Központ  

 
Megnevezés                                                                Intézményi                             
                                                        térítési  díj                               
                                          (Ft/nap) 
___________________________________________________________________________                                                                 
                                 
Étkeztetés     
a.)                  elvitellel       kiszállítással  
            (ÁFA nélküli összeg) 
 
42.750,-Ft egy fıre esı 
jövedelem alatt         68      180 
 
42.750,-Ft – 85.500,-Ft egy fıre esı   
jövedelem között                104           216 
 
85.500,-Ft egy fıre esı jövedelem felett             172     284 
 
b.) lakásra szállítás (ÁFA nélküli összeg)                 112 /ebéd 
 
 
2./ Nappali Ellátás 

 
 Hajdúhadházi Mikrotérségi Szociális Gondozási Központ 

 Idısek Klubja 
 
Megnevezés       Intézményi térítési díj (Ft/nap) 
                 (ÁFA nélküli összeg) 
1.) Nappali ellátás az ellátás  
teljes körő igénybe vétele esetén (háromszori étkezéssel) 356    
2.) Nappali ellátás egyszeri étkezéssel (ebéddel)     152 
 
3.) Nappali ellátás étkeztetés nélkül történı 
igénybe vétele esetén           0 
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3./ Házi segítségnyújtás, jelzırendszeres házi segítségnyújtás, támogató szolgáltatás szociális 
alapszolgáltatások 

 
Hajdúhadházi Mikrotérségi Szociális Gondozási Központ 

 
Megnevezés:                             Intézményi térítési díj (Ft.) 
          
Házi Segítségnyújtás                                                                         
Óradíja                               
 
42.750,-Ft egy fıre esı jövedelem alatt                    0 
42.750,-Ft felett                       0   
 
Jelzırendszeres házi segítségnyújtás 
havi térítési díja                   100 
 
Támogató szolgáltatás 
Szolgálati óradíj                        0 
Szállítási kilométer díj            0 
Szállítási díj (helyben) a település területén                                        0 
 
 
4.) Étkeztetés, jelzırendszeres házi segítségnyújtás, támogató szolgáltatás szociális alapszolgáltatások 
térítési díja szociálisan nem rászorultak esetében 

 
Hajdúhadházi Mikrotérségi Szociális Gondozási Központ 

 
Megnevezés:                                                    Térítési díj  
              (ÁFA-t tartalmaz) 
 
Étkeztetés    a.) elvitellel 430 Ft./ebéd 
         b.) lakásra szállítással  570 Ft./ebéd 
 
Házi segítségnyújtás :    600 Ft/óra    
     
Jelzırendszeres házi segítségnyújtás 
havi térítési díja: 2000 Ft. 
 
Támogató szolgáltatás: 
Szállítási kilométer díj  100 Ft. 
Szállítási díj (helyben) a település területén                        500 Ft. 
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3./ A város 2009. évi költségvetésérıl szóló rendelet módosítása 
Elıadó: Béres László polgármester, Ölveti Lászlóné PB. eln, 
Baloghné Kiss Judit közg.ir.v. 

 (rendelettervezet a jkv-höz mellékelve) 
 

Baloghné Kiss Judit elmondta, a legutóbbi rendeletmódosítás és június 30-a között érkeztek még az 
önkormányzathoz központosított elıirányzatok (osztályfınöki pótlék, sni-pótlék illetve a könyvtári 
állomány gyarapítási elıirányzat), ezeknek illetve a fordított ÁFA-nak az átvezetése miatt vált 
szükségessé a rendeletmódosítás. Ezeknek a féléves beszámolóban már szerepelnie kell, mert a MÁK 
egyezteti az adatokat. 
 
Ölveti Lászlóné a PB állásfoglalása alapján elfogadásra javasolta a rendelettervezetet. 
 
Béres László – mivel kérdés, észrevétel nem volt – szavazásra bocsátotta a rendelettervezetet, melyet 
 
a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett elfogadott és megalkotta a Hajdúhadház Városi 
Önkormányzat képviselı-testületének 13/2009.(VIII.05.) sz. rendeletét a város 2009. évi 
költségvetésérıl szóló 1/2009.(II.23.) sz. rendelet módosításáról. (Rendelet a jkv-höz mellékelve.) 
(tárgykód: B1) 
 

„Hajdúhadház Város Önkormányzat Képviselı-testületének 
13/2009.(VIII.05.) rendelete  

a város 2009. évi költségvetésérıl szóló 1/2009. (II. 23.) rendelet módosításáról  
 

Hajdúhadház Város Önkormányzat a helyi önkormányzatokról szóló módosított 1990. évi LXV. tv., 
Az államháztartásról szóló módosított 1992. évi XXXVIII. tv., valamint a 217/1998. (XII. 30.) 
Kormányrendeletben meghatározottak alapján a Magyar Köztársaság 2009. évi költségvetésérıl szóló 
2008. évi CII. sz. tv-ben biztosított szabályozóknak megfelelıen, figyelemmel a város kötelezı és 
önként vállalt feladatai tervszerő, tudatos gazdálkodásának 2009. évi meghatározására az alábbi 
rendeletet alkotja: 

 
1. § 

 
A rendelet 2.§ (1) bek. helyébe az alábbi rendelkezés lép: 
A képviselı testület az önkormányzat  2009. évi költségvetését 
 

3.010.652 e Ft bevétellel 
3.292.903 e Ft kiadással 
282.251e Ft  hiánnyal, 

 
mely hiányból  110.787eFt mőködési és  171.464eFt felhalmozási hiány – állapítja meg ezen rendelet 
1. sz melléklet szerint. 

 
2. § 

 
A rendelet 13.sz. melléklete helyébe ezen rendelet 1.sz. melléklete lép. 
 

3. § 
 

A rendelet 2.sz. melléklete helyébe ezen rendelet 2.sz. melléklete lép. 
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4. § 
 

A rendelet 3/b. sz. melléklete helyébe ezen rendelet 4.sz. melléklete lép. 
 

5. § 
 
A rendelet 3/c. sz. melléklete helyébe ezen rendelet 5.sz. melléklete lép. 
 

6. § 
 

A rendelet 5. sz. melléklete helyébe ezen rendelet 6.sz. melléklete lép. 
 

7.§ 
 
A rendelet 8. sz. melléklete helyébe ezen rendelet 7.sz. melléklete lép. 
 

8. § 
 

A rendelet a kihirdetése napján lép hatályba, de rendelkezéseit, adatait a féléves beszámolóba be kell 
építeni. A képviselı-testület tudomásul veszi, hogy a MÁK részére megküldött beszámoló már ezen 
rendeletben szereplı adatokkal lett továbbítva. 
 
Hajdúhadház, 2009. augusztus 5. 
 
 
        Vincze András                                                                                          Béres László 
     címzetes fıjegyzı                                                                                           polgármester 
 
Záradék: 
Kihirdetve, a Polgármesteri Hivatal hirdetıtábláján kifüggesztve: 
Hajdúhadház, 2009. augusztus 5. 
 
Vincze András 
címzetes fıjegyzı” 
 
 

4./ 174/2008.(IV.18.)HÖ. sz. határozat módosítása az ÁFA-
törvény változása miatt 

 Elıadó: Baloghné Kiss Judit közg.ir.v. 
(határozati javaslat + 174/2008.(IV.18.HÖ. sz. határozat a 
jkv-höz mellékelve) 

 
Baloghné Kiss Judit tájékoztatása szerint a fenti számú határozatban a képviselı-testület a Bercsényi 
utca (Dorogiás – Radnóti M. u. közötti szakasz) szilárd útburkolat kiépítése és csapadékvíz elvezetése 
beruházás közbeszerzési eljárásának lefolytatásával, a bonyolítói feladatok ellátásával a NÍVÓ CLEN 
Bt-t bízta meg és a bonyolítói szerzıdés összegét az árajánlatnak megfelelın, bruttó 144.000,- Ft 
összegben fogadta el. Az ÁFA-törvény változása miatt ez az összeg bruttó 150.000,- Ft-ra módosulna, 
ezért kérte a képviselı-testület felhatalmazását, hogy a polgármester a bonyolítói szerzıdést a fenti 
tartalmú záradékkal ellátva írja alá. 
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Komor Sándor felvetette, hogy az ÁFA-törvény változása nem csak erre a beruházásra van 
kihatással, mert a kormány álláspontja szerint ha a ki nem fizetett összeg meghaladja a 3 %-ot, azt 
vissza lehet igényelni. Ennek érdekében át kellene tekinteni az ÁFA-változási határidın áthúzódó 
beruházásokat, s arra egységes eljárást kialakítani. 
 
Baloghné Kiss Judit jogosnak tartotta a felvetést, de egyenként kell elbírálni, hogy ehhez állami 
támogatás igényelhetı-e vagy sem. Szeptemberre fognak az ÁFA és járulékok júliusi változása 
kapcsán egy komplex elıterjesztést készíteni, mert emiatt az intézményeknél is valószínőleg 
elıirányzat-átcsoportosításra lesz szükség, illetve a beruházásokat is meg kell nézni egyedileg. A 
Bercsényi utcát azért terjesztették elı külön, mert most merült fel a számlázása. 
 
Béres László megerısítette az elhangzottakat, folyamatosan fogják feldolgozni és a képviselı-testület 
elé terjeszteni döntés végett, de ezeket elızetesen alpolgármesteri egyeztetés keretében is átbeszélik. 
Mivel egyéb hozzászólás nem volt, a közgazdasági iroda vezetıje által elmondottak alapján szavazásra 
bocsátotta a 174/2008.(IX.18.)HÖ. sz. határozat módosítására vonatkozó határozati javaslatot (jkv-höz 
mellékelve), melyet 
 
a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett elfogadott és a következı határozatot hozta: 
(tárgykód: Z1) 
 

193/2009.(VIII.05.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta a Hajdúhadház, 
Bercsényi utca (Dorogiás u. – Radnóti M. u. közötti szakasz) szilárd útburkolat 
kiépítése és csapadékvíz elvezetése beruházás közbeszerzési eljárásának lefolytatásához 
bonyolító, valamint mőszaki ellenır kiválasztása tárgyában hozott 
174/2008.(IX.18.)HÖ. sz. határozat módosítására vonatkozó elıterjesztést és az 
alábbiak szerint döntött: 
 
A közbeszerzési eljárás lefolytatására, a bonyolítói feladatok ellátására a NÍVÓ CLEAN 
Bt-vel (4273 Hajdúbagos, Tag tanya 23.) kötött bonyolítói szerzıdés összegét - az 
ÁFA-törvény változása miatt - bruttó 144.000,- Ft-ról bruttó 150.000,- Ft-ra módosítja. 
 
Felhatalmazta a polgármestert, hogy a bonyolítói szerzıdést a fenti záradékkal lássa el, 
írja alá. 
 
A határozat többi része változatlan marad. 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: Béres László polgármester 

 
 
 
Hajdúhadház, Bocskai tér 13. sz. alatti üzlethelyiségben almérık felszerelésével kapcsolatos beadvány 
(elıterjesztés a jkv-höz mellékelve) 
 
Béres László javasolta, hogy a GVB által a mai napon megtárgyalt témát – bár csak a soros ülésen 
tervezték a képviselı-testület elé terjeszteni – vegyék fel a napirendre,  
 
mellyel a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett – határozathozatal nélkül – egyetértett. 
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Fekete István tájékoztatása szerint a beadványt megtárgyalta a GVB és javasolta a képviselı-
testületnek, járuljanak hozzá az almérık felszereléséhez úgy, hogy a beruházás költségei ne kerüljenek 
beszámításra a bérleti díjba, hanem azok a bérlıt terheljék. 
 
Béres László – mivel kérdés, észrevétel nem volt – szavazásra bocsátotta a GVB határozati javaslatát, 
melyet 
 
a képviselı-testület 15 igen szavazat mellett elfogadott és az alábbi határozatot hozta: 
(tárgykód: D7) 
 

194/2009.(VIII.05.)HÖ. sz. határozat 
 
Hajdúhadház Városi Önkormányzat képviselı-testülete megtárgyalta Szabó 
Endréné egyéni vállalkozó és bérlıtársa a Magyar Pékség Term. és 
Kereskedelmi Kft. képviselıjének a Hajdúhadház, Bocskai tér 13. sz. alatti 
üzlethelyiségekben almérık felszerelése ügyében benyújtott beadványát és az 
alábbiak szerint döntött: 
 
Hozzájárul a bérleményben víz, gáz és villany almérık felszereléséhez úgy, 
hogy a beruházás költségei nem kerülnek beszámításra a bérleti díjba, hanem 
azok a bérlıt terhelik. 
 
Felkérte a polgármestert, hogy a bérlıket a döntésrıl tájékoztassa. 
 
Határidı. 2009. augusztus 31. 
Felelıs:    Béres László polgármester 
 
 

Béres László megköszönte a részvételt, az ülést bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 

       Vincze András         Béres László 
    címzetes fıjegyzı         polgármester 
 
 
 

 
Vargáné Sırés Ilona 

jkv.hitelesítı 


